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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XI/2015 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  30 września 2015 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych  było 14 radnych. Nieobecny był radny 

Włodzimierz Nobis. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

7. Jerzy Jażdżewski – Dyrektor ZPO w Zwierzynie 

8. Marek Szeligiewicz – Dyrektor PSP Gościmiec 

9. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie XI zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja dyrektorów szkół o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2014/2015 z uwzględnieniem wyników sprawdzianu szkolnego i egzaminu 

gimnazjalnego. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wystąpienia Gminy Zwierzyn ze spółki komandytowej o nazwie „EWENEX 

ENERGY Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością i Wspólnicy – Spółka 

komandytowa”, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przedstawicieli reprezentujących Gminę Zwierzyn 

w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin SG05, 

c) zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn, 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

7) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów. 

9) Wolne wnioski i informacje. 

10) Zamknięcie XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 

 
1. Otwarcie XI zwyczajnej sesji i stwierdzenie guorum. 
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             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
10 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności 

radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił porządek obrad. 

Następnie zapytał, czy jest wniosek ze strony radnych odnośnie zmiany porządku obrad. Nie 

zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad.  

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

              Tomasz Marć wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska zapytała, co konkretnego w tym okresie zrobił wójt dla gminy. 

 

Tomasz Marć odpowiedział to, że odbywa wiele spotkań, ma na celu przygotowanie się do 

nowych rozdań środków. Tak czynią wszyscy włodarze, gdyż spotykają się po to, żeby 

planowane inwestycje nie odbywały się ich kosztem oraz po to, żeby uzyskać przychylność 

przy realizacji tych inwestycji. Przy okazji zmieniają się przepisy i podczas spotkań 

pozyskują odpowiednią wiedzę, nie chcąc przegapić wielu możliwości w pozyskaniu 

środków. 

 

Jarosław Skiba zapytał o naukę pływania, o której mowa w sprawozdaniu, czy zostaną 

ogłoszone ramy i kto będzie ogłaszał. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że będzie to pilotowane przez ministerstwo. Moja propozycja 

była, żeby ministerstwo pokrywało koszty w 100 % (wstępy na pływalnię i dowóz dzieci). 

Zwracałem się do dyrektorów szkół o przygotowanie list dzieci, w celu rozeznania się w 

ilości chętnych, gdyż takie dane należy podać do naszego stowarzyszenia, a oni wystąpią do 

ministerstwa. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

 

4.  Informacja dyrektorów szkół o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2014/2015 z uwzględnieniem wyników sprawdzianu szkolnego i egzaminu 

gimnazjalnego. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że na sesję nie mogła przybyć 

Pani Anna Łapińska dyrektor ZPO w Górkach Noteckich w związku z zapowiedzianą 
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kontrolą wizytatora Kuratorium Oświaty w Gorzowie Wlkp. Przygotowana informacja została 

przekazana radnym ( informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Jerzy Jażdżewski dyrektor ZPO w Zwierzynie przedstawił informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2014/2015 z uwzględnieniem wyników sprawdzianu szkolnego i 

egzaminu gimnazjalnego. Poinformował, że wyniki gimnazjum na podobnym poziomie, jak w 

roku ubiegłym. W szkole podstawowej trochę gorzej. Dużo sukcesów odnieśli uczniowie w 

konkursach przedmiotowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Marek Szeligiewicz dyrektor PSP Gościmiec przedstawił informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2014/2015 z uwzględnieniem wyników sprawdzianu szkolnego i 

egzaminu gimnazjalnego. Poinformował, że rok szkolny 2014/2015 był rokiem bardzo 

istotnym . Z I staninu weszli w III stanin. Wyniki egzaminu były porównywalne z wynikami 

powiatu. Z języka obcego uplasowali się w IV staninie.  Jego zdaniem czas i działania zostały 

odpowiednio zrealizowane i efekty widać. Można pochwalić się sukcesami uczniów 

biorących udział w konkursach z języka obcego na szczeblu powiatowym. To wszystko dało 

spektrum tego, co robią nauczyciele. Daje to obraz, że nie tylko skupialiśmy się na sporcie, 

gdzie dotychczas osiągaliśmy wyniki, ale i inne przedmioty dały rezultaty. Podsumowując 

można stwierdzić, że przepracowany rok dzięki kadrze nauczycielskiej i współpracy rodziców 

dały pożądany efekt (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wystąpienia Gminy Zwierzyn ze spółki komandytowej o nazwie „EWENEX 

ENERGY Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością i Wspólnicy – Spółka 

komandytowa” 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że w 2009 roku była podjęta uchwała, 

która pozwalała nam, jako gminie wejść do spółki komandytowej. Zapowiadało się dobrze, 

obecnie spółka niezbyt dobrze funkcjonuje. Ogranicza się to do rozmów ze wspólnikami 

spółki, ale nic to nie wnosi w życie gminy. Dlatego proponujemy poprzez uchwałę 

wystąpienie z niej. 

 

Tomasz Marć wójt gminy również przedstawił negatywną opinię odnośnie działalności 

spółki. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski, jako były wójt gminy poparł decyzję obecnych włodarzy, 

twierdząc, że wówczas, jak przystępowali do spółki współpraca miała dać efekty. Jednak 

wszystko nie poszło w tym kierunku, jaki się zapowiadał i popiera decyzję wystąpienia ze 

spółki. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

Gminy Zwierzyn ze spółki komandytowej o nazwie „EWENEX ENERGY Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością i Wspólnicy – Spółka komandytowa” pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr X/64/2015. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 
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     b) zmieniająca uchwałę w sprawie przedstawicieli reprezentujących Gminę Zwierzyn   

         w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin SG05 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że dotychczas naszą gminę 

reprezentował Pan Artur Skotarczak. Nie jest on już naszym pracownikiem, ani nawet 

mieszkańcem gminy, dlatego zachodzi konieczność wybrania nowej osoby. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył listę kandydatów na przedstawiciela 

reprezentującego Gminę Zwierzyn w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin SG05. 

 

Andrzej Wiśniewski zaproponował Panią Ligię Kowalczyk-Piątek, uzasadniając swoją 

propozycję tym, że byłaby to osoba, która wspierałaby związek w sprawach finansowych, a 

takiej osoby w  Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin SG05 brakuje. 

 

Pani Ligia Kowalczyk-Piątek wyraziła zgodę na pracę w Zgromadzeniu Związku Celowego 

Gmin SG05. 

 

Z uwagi na to, że nie zgłoszono innych kandydatur Mirosław Gniewczyński przewodniczący 

poddał pod głosowanie zamknięcie listy. Za zamknięciem listy kandydatów na przedstawicieli 

reprezentujących Gminę Zwierzyn  w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin SG05 radni 

opowiedzieli się jednogłośnie. Za zamknięciem listy głosowało 14 radnych. 

 

Następnie Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przedstawicieli reprezentujących Gminę Zwierzyn w Zgromadzeniu 

Związku Celowego Gmin SG05 pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XI/65/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

c) zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla   

    uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn 

 

Angelika Jaworska kierownik GOPS w Zwierzynie poinformowała, że zmiana uchwały jest 

konieczna w związku ze zmianą rozporządzenia w sprawie kryterium dochodowego oraz 

kwot świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla  uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn (opinia nr 

53/2015 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla   

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XI/66/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok 
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Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych w 

uchwale budżetowej na 2015r. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2015 rok (opinia nr 54/2015 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XI/67/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6 i o godz. 14
35 

 ogłosił 5 

minutową przerwę w obradach. 

    

7. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG o godz. 14
45 

wznowił obrady, stwierdzając, że 

na sali obrad jest 13 radnych, zwolniła się radna Renata Wąsik. 

  

Jarosław Skiba wnioskował o zgłoszenie do wycięcia lipy rosnącej przy jeziorze Glinianka w 

kierunku Sarbiewa, która pękła po nawałnicy i grozi przewróceniem się i rozerwaniem 

pobocza i pewnie asfaltu. 

 

Mariusz Krzyżanowski zgłosił brak znaku „STOP” na przejeździe kolejowym przy wjeździe 

do Sarbiewa od ul. Wiejskiej. 

 

Tomasz Marć wójt odpowiedział, że znak STOP był, ale widocznie komuś przeszkadzał i 

został usunięty. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała, ze po huraganie została złamana brzoza na cmentarzu w 

Zwierzynie i wisi konar. 

 

Tomasz Marć wójt gminy, że przeprowadzono oględziny uszkodzonych drzew, tych co należą 

do gminy i po niedzieli zostaną wszystkie usunięte. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy wójt myśli o ogrodzeniu cmentarza w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że myśli, ale czekają na rozdanie z PROW-u i 

zobaczymy, czy zadanie wpisuje się do dofinansowania. Dodał, że do urzędu przychodzi 

stażysta po zagospodarowaniu przestrzennym, który zajmie się inwentaryzacją mogił na 

cmentarzach. Jeżeli uda się nam jakieś środki znaleźć, wtedy zabezpieczymy je na ogrodzenie 

cmentarza w przyszłym roku. 

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, czy nie można postawić w miejscach publicznych koszy 

na śmieci (może takie betonowe z opaską). 
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Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że chcą to połączyć z uruchomieniem CIS-u. 

 

Anna Ryś-Konieczna wnioskowała o ustawienie na stałe kosza na duże gabaryty. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że takich koszy nie będzie, gdyż po to są wybudowane 

PSZOK-i, żeby z nich korzystać. Jeżeli ktoś chce wcześniej pozbyć się gabarytu niż są 

zbierane musi skorzystać z PSZOK-u. 

 

Anna Ryś –Konieczna: 

 wnioskowała o usunięcie pobocza, które usypało się na ogrodzenie państwa 

Grzechowiak oraz wysypanie tłuczniem i ubicie odcinka drogi (wjazd na ul. Leśną), 

 poinformowała, że mieszkańcy skarżą się na stan przystanku autobusowego na ul. 

Wojska Polskiego w Zwierzynie przy bloku „Agronomówka”. Miejsce to jest 

dewastowane, zanieczyszczone odchodami. Proponują wyburzenie i postawienie 

przeszklonego przystanku, żeby nie dochodziło do takich incydentów, 

 zauważyła potrzebę społeczeństwa, aby pomyśleć o otwarciu stacji CPN, zadając 

pytanie, czy jest taka możliwość. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że jest potrzebny inwestor. 

 

Tomasz Marć wójt gminy stwierdził, że można rzucić hasło dla firm typu ORLEN, żeby 

przeanalizowały, czy im się to opłaci. 

 

Anna Ryś-Konieczna wnioskowała o ustawienie przy szkołach wiat lub innych zadaszonych 

pomieszczeń dla uczniów oczekujących na odwóz autobusami, gdyż podczas deszczu, śniegu 

dzieci czekają przy płocie, gdzie nie ma żadnego schronienia. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że dzieci mają czekać w świetlicy, nie 

mogą czekać na dworze. 

 

Robert Wcisło wnioskował o: 

 zgłoszenie do energetyki przestawienie zegara oświetleniowego ścieżki rowerowej, 

gdyż oświetlenie wyłącza się o godz. 4
30

, 

 zapytał kiedy będzie przeprowadzona konserwacja koryta dorzecza Noteci w 

miejscowości Górczyna. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że będzie przeprowadzona konserwacja cieków 

wodnych, zostaną wykoszone i udrożnione.  

 

Robert Wcisło: 

 wskazał na dziurę w pasie technicznym drogi za salą w Przysiece na trasie rowu 

odwadniającego, 

 poinformował, że w miejscowości Przysieka przeprowadzono konserwację koryta 

rzeki, po wykonanych pracach nadal wystają trawy, stwierdzając, że zostało to bardzo 

brzydko wykonane. Prosił o odpowiedź, czy to już koniec prac na kanale „Pulsa”, 

 wnioskował o zmianę herbu Gminy Zwierzyn w gazecie Ziemia Strzelecka „Łamy 

Zwierzyneckie” (wniosek zgłoszony wyłącznie pisemnie). 
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Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że jest to już koniec prac, informując, że cieki wodne 

obecnie są suche i mimo wykoszenia trawy odrastają i zaraz to widać, ale zostanie to 

sprawdzone. 

 

Mariusz Krzyżanowski:  

 poinformował, że na ścieżce rowerowej Górki Noteckie –Przysieka w dniu 29.09.br. 

paliło się oświetlenie w godzinach popołudniowych (18-ta) przy dobrej widoczności, 

 wnioskował o złożenie wniosku o dofinansowanie w miesiącu styczeń/luty 2016, gdyż 

LUM uruchomi na początku 2016r. nabór na „budowę i modernizację dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych” (70.000 zł do 1 km), zadając jednocześnie pytanie, 

czy Gmina Zwierzyn zamierza skorzystać z tego naboru. Jeśli tak, to czy ma już 

gotową dokumentację lub czy jest w trakcie tworzenia, 

 zapytał, czy planowany jest remont wokół nowego dworca w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że w ramach naboru przygotowywane są dwie 

dokumentacje na drogi Cmentarna w Górkach Noteckich i Szkolna w Zwierzynie. 

 

Mirosław Gniewczyński: 

 wnioskował o ławki przy kaplicy w Górkach Noteckich, gdyż podczas uroczystości 

ludzie stoją na zewnątrz, 

 poinformował, że wiele drzew przy drodze na Przyłęg zostało wyrwanych podczas 

wichury, powstały wyrwy, są pochylone drzewa, które należałoby chociaż 

oznakować, 

 wskazał na złe oznakowanie wysepki koło ośrodka zdrowia. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że zgłoszona została chęć usunięcia wiatrołomów. 

Na naszych drogach wyraziliśmy zgodę na usuwanie drzew za zabranie drewna. Natomiast 

ZDW w pierwszej wersji wyraził zgodę, żeby ciąć tylko konary, a pień miał zostawać. 

Później jednak wycofali się z tego, twierdząc, że sami to zrobią. Jeżeli chodzi o przejazd koło 

ośrodka zdrowia, to dozwolone jest poruszanie się do 30 km/h. Jeżeli jedzie się szybciej to 

zapalają się światełka i to miało dyscyplinować kierowców, rzeczywistość jednak jest inna. 

 

Grzegorz Kuchciński wnioskował o udzielenie pisemnej odpowiedzi na jakim etapie są 

sprawy wcześniejszych interpelacji: 

 rozbiórka płotu PKP w Górkach Noteckich, 

 zaasfaltowanie ubytku drogowego przy przejeździe PKP w Górkach Noteckich, 

 przeniesienie słupa telekomunikacyjnego na ul. Kolejowej w Górkach Noteckich 

(wnioski zgłoszone wyłącznie na piśmie). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski   

     i zapytania sołtysów. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys sołectwa Sarbiewo wnioskowała o: 

 naprawę przejazdu kolejowego z Sarbiewa na ul. Wiejską, który jest w złym stanie 

technicznym, dziury utrudniają przejazd, 

 oczyszczenie pobocza drogi Sarbiewo-Sławno, które jest porośnięte krzewami i 

małymi drzewami, co utrudnia ruch na drodze, 

 od nawałnicy w Sarbiewie nie palą się lampy uliczne (dwie przy drodze prowadzącej 
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w stronę stacji i jedna przy posesji p. Łuczak), 

 po raz kolejny zgłasza prośbę o uporządkowanie chodnika od posesji p. Hajduk do 

stacji PKP, który jest zachwaszczony, zasypany piaskiem, porośnięty trawą i 

drzewami, prosząc również o ujęcie w budżecie gminy zakupu polbruku i wyłożenie 

nim chodnika. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że do tematu chodnika możemy wrócić, gdy zostanie 

uruchomiony CIS. W tym roku będzie dokumentacja i przez całe Sarbiewo będzie droga wraz 

z ciągiem rowerowym. Jeżeli chodzi o odkrzaczanie, to najpierw musimy uporać się z 

uporządkowaniem wiatrołomów. Jeżeli będzie CIS, to on zajmie się odkrzaczaniem i 

oczyszczaniem dróg i nie będzie już tych tematów. Sprawa oświetlenia była zgłoszona. 

Wszystkie przejazdy kolejowe również były zgłoszone do remontu. Kolej odpowiedziała, że 

w pierwszej kolejności mamy uzupełnić znaki. Przystanek autobusowy koło „Agronomówki”, 

jeżeli będzie konieczność rozebrania, to będziemy w tym kierunku działać. 

 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn I – Sierosławice wnioskował o montaż trzech 

dodatkowych tablic ogłoszeń Gminy Zwierzyn, które ustawione zostałaby  na ul. 

Strumykowej przy skrzynkach pocztowych, w Sierosławicach przy posesji p. Króla Za 

skrzynkami pocztowymi i przy ul. Strzeleckiej okolice posesji p. Roch, twierdząc, że brak 

tablic utrudnia przepływ informacji dla społeczeństwa ze strony gminy (wniosek zgłoszony 

wyłącznie na piśmie). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8. 

 

9.  Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytała 

sprawozdanie pokontrolne komisji z o przeprowadzonej kontroli w dniu 14 września 2015r. w 

Urzędzie Gminy Zwierzyn przez zespół kontrolny nr 4/2015 (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn poinformował o 

posiedzeniu komisji odbytej w dniu 28 września br. informując o omawianej tematyce 

posiedzenia. 

 

Radna Dorota Kruszyna poparła wniosek radnej Anny Ryś-Koniecznej w sprawie ustawienia 

wiat przed szkołami, gdyż przejeżdżając koło szkoły widzi uczniów czkających podczas 

deszczu na dworze. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG: 

 poinformował o piśmie Ministra Cyfryzacji i Administracji Andrzeja Halickiego w 

sprawie Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa (POPC) oraz o jego propozycji 

deklaracji o ustanowieniu przez Gminę Zwierzyn preferencyjnych stawek za zajęcie 

pasa drogowego w celu umieszczenia infrastruktury telekomunikacyjnej w gminie na 

poziomie nie wyższym niż 20 zł/1m
2
/rok i terminem obowiązywania co najmniej do 

31 grudnia 2020 r., którą wg zaleceń ministra ma podpisać przewodniczący RG i wójt 

gminy, (wg. przewodniczącego RG jest to niezgodne z obowiązującym prawem), 

 odczytał pismo LUW w Gorzowie Wlkp. zobowiązujące wójta gminy do udzielenia 

informacji w sprawie  gotowości przyjęcia uchodźców przez Gminę Zwierzyn, 
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 przekazał radnym pismo Fabryki Aktywności Młodych z Gorzowa Wielkopolskiego 

o ogólnopolskiej kampanii „Wolontariat się opłaca”, 

 poinformował, że następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 28 

października 2015r.  o godz.13:00. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Zamknięcie XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 15
50

 zamknął obrady XI zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodniczący  Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                            Mirosław Gniewczyński 
 


